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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2021/22:283 Åtgärder mot skuggsamhället

Ingen vet exakt hur många illegala invandrare som vistas i Sverige, och ingen 
myndighet kan ge en klar siffra. Enligt journalisten Elinor Torp, som undersökt 
saken, handlar det om ett par hundra tusen personer. En prioriterad fråga för 
regeringen är att fler som vistas illegalt i Sverige ska lämna landet, men 
samtidigt är det väl känt att många som vistas illegalt kan arbeta svart i Sverige 
och att riskerna för de arbetsgivare som möjliggör illegal vistelse är relativt 
små.

Jag vill därför fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

1. Avser statsrådet att vidta åtgärder för att påföljderna för personer som 
underlättar illegal migration genom att anställa illegal arbetskraft ska 
stå i proportion till problemets allvar?

2. Avser statsrådet att vidta några ytterligare åtgärder, inom sitt 
ansvarsområde, för att göra det svårare eller mindre lönsamt att anställa 
illegal arbetskraft?

………………………………………
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